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KLASA: 024-05/22-01/28 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-2 
Rijeka, 15. veljače 2022. 

 
 
 

ZAPISNIK 
 26. SJEDNICE VMO TURNIĆ 

 
 

 
 
26. sjednica VMO Turnić održana je 15. veljače 2022. (utorak), s početkom u 17:00 sati, u 
prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b/1 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Božidarka-Matija Čerina Kapetanović, predsjednica VMO  
 Nevenka Česal zamjenica predsjednice VMO 
 Ida Zoričić, članica VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Nikola Jurić, član VMO 
 Milena Žitinić, članica VMO  

 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Turnić Božidarka-Matija Čerina Kapetanović i predložila 
slijedeći: 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Izvješće o radu VMO Turnić za 2021. godinu 
2. Revizija sustava financiranja malih komunalnih akcija, osvrt sa sastanka 

predsjednika Vijeća, Gradonačelnika te ostalih predstavnika komunalnih 
službi i institucija Grada  

3. Održavanje programa „Dan žena“ 
4. Dopisi građana pristigli između sjednica 
5. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 



  

 
 
Usvajanje zapisnika s 25. sjednice VMO Turnić: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
AD 1 
 

Predsjednica VMO Božidarka-Matija Čerina Kapetanović dala je na raspravu nazočnim članicama 
vijeća Izvješće o radu Vijeća MO Turnić za 2021. godinu.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno prihvatilo Izvješće o radu za 2021. godinu. 
 

 
AD.2 
 
 Predsjednica VMO izvjestila je nazočne članice vijeća o reviziji sustava financiranja malih 
komunalnih akcija za proračunsku 2023. godinu, što je bila glavna tema sastanka predsjednika 
Vijeća, Gradonačelnika, te ostalih predstavnika komunalnih službi i institucija Grada koji je 
održan 09.02.2022. godine. Vijeće je upoznala sa umanjenjem iznosa koji bi po novom modelu 
trebao biti dodijeljen Mjesnom odboru Turnić. Također je upoznala Vijeće da se konačna odluka 
o uvrštenju radova na vertikalnoj i horizontalnoj signalizaciji, te semaforizaciji raskrižja i 
općenito preregulaciji prometa i radovima vezanim za javnu rasvjetu neće prepustiti Vijećima 
mjesnih odbora nego stručnim službama. Prema uputi dobivenoj od Pročelnika Odjela za 
gradsku samoupravu i upravu Vijeća mjesnih odbora u obvezi su do 05.03.2022. godine 
dostaviti očitovanje na prijedlog novog modela sufinanciranja. Nakon rasprave Vijeće je donijelo 
slijedeći 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasnog mišljenja da generalno podržava novi prijedlog 
sufinanciranja  

 Vijeće je jednoglasnog mišljenja da se uvaži točka 4. iz sažetka sastanka tj. da 
konačnu odluku o rasporedu sredstava održavanja prometne infrastrukture te javne 
rasvjete donese Grad Rijeka (stručne službe), uz konzultativno prethodno mišljenje 
vijeća mjesnog odbora, ali se traži pojašnjenje u vezi konačne odluke za poslove 
održavanja javnih površina 
 Vijeće je zatražilo pojašnjenje kako upoznati građane s novim načinom i hoće li 
to utjecati na dosadašnji način prikupljanja i obrade zahtjeva građana u sklopu 
obrade malih komunalnih akcija 
 Vijeće izričito zahtjeva da se početak realizacije svih usvojenih zahvata, naročito 
vrijedi za 2022. godinu, najavi mjesnom odboru kako bi Vijeće i građani bili upoznati 
s aktivnostima  

 
 
 
AD.3 
 
Održavanje programa Dan žena 
Božidarka-Matija Čerina Kapetanović upoznala je članove vijeća da su od 17.siječnja 2022. 
godine na snazi nove upute o korištenju prostora mjesne samouprave kojima se ograničava 
boravak u prostorima na najviše 2 (dva) sata, sa najviše 25 (dvadesetpet) korisnika, uz obvezne 
Covid potvrde ili druge odgovarajuće potvrde o preboljenu, cijepljenju ili testiranju, te drugim 
uputama za sprječavanje širenja bolesti uzrokovane virusomCovid-19. Vijeće je mišljenja da se 
program može održati u smanjenom obimu u suradnji sa VMO Sveti Nikola i Mlaka . Nakon 
rasprave Vijeće je donijelo slijedeći  
 
 
 



  

Zaključak: 
 Odustaje se od angažmana vizažistice i frizerke 
 Održale bi se kreativne radionice u suradnji sa klubom umirovljenika uz obaveznu 

prethodnu prijavu radi poštivanja mjera zaštite od Covid-19 
 Nakon utvrđivanja broja polaznika utvrdio bi se broj ruža i poklona za sudionike 

u vidu čokolade ili bombonjere, te broj dana koliko bi se održavao program 
 Predloženi termin 07. i (ili) 08. ožujka 2022. godine ovisno o broju prijava 
 Glazbeni program bi se održao bez izvođača „u živo“ samo bi se puštala glazba 

na razglas u suradnji sa KG Viktora Cara Emina 
 Naručio bi se materijal za kreativne radionice 
 Predsjednica VMO Turnić se je obvezala kontaktirati predsjednika VMO Sveti 

Nikola i dostaviti tajništvu povratnu informaciju o konačnom načinu održavanja 
programa  

 
AD.4 
Zahtjevi građana pristigli između sjednica 

1. Stranka sa adrese Franje Čandeka 38b, čiji zahtjev za postavom rasvjete na potezu od 
Ulice Franje Čandeka 38a do 38b nije ušao u prioritete MO Turnić za 2022. godinu moli 
ponovno razmatranje Vijeća te odgovor kako realizirati traženi zahvat.  

Zaključak: 
 Vijeće je jednoglasno podržalo zahtjev stanara uz napomenu da će se zahtjev 

ponovno uvrstiti na listu prioriteta za 2023. godinu bez da stranka to sama učini 
 Vijeće nije u mogućnosti predložiti drugi način realizacije, osim uvrštavanje na 

listu prioriteta 
 

2. Zaprimljen je dopis putem e-maila u vezi uređenja prilazne ceste i parkirališta sa južne 
i sjeverne strane stambenoj zgradi na adresi Antuna Barca 3a, 3b, 3c i 3d. Na zahtjev 
je 14.02.2022.dobiveno očitovanje Odjela gradske uprave za komunalni sustav u kome 
se navodi da će se poduzeti sve radnje iz nadležnosti navedene u zahtjevu osim 
postave bukobrana duž Riječke zaobilaznice što je u nadležnosti tvrtke Hrvatskih 
autocesta d.d., o čijem odgovoru je stranka obaviještena putem spomenutog očitovanja. 

Zaključak: 
 Vijeće će pratiti stanje na terenu i poduzimaju li se radnje kako je stranci 

odgovoreno, u protivnom će se uputiti dopis Odjelu gradske uprave za komunalni 
sustav kojim traži informaciju kad će se realizirati sve što je navedeno u odgovoru 
od 14.02.2022. 

 
3. Mjesnom odboru Turnić u više navrata tijekom 2021. godine i tijekom siječnja ove 

godine obratili su se građani Trogirske ulice koji navode da uslijed radova na tunelu 
Podmurvice u sklopu izgradnje državne ceste D 403 trpe štete na imovini i remeti im se 
noćni mir. Vijeće je razmatralo zahtjeve građana te donijelo slijedeći 

Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno podržalo zahtjev stanara. Uputiti će se dopis Gradonačelniku kojim 
će se zatražiti podrška u rješavanju svih problema koji su posljedica izvođenja 
građevinskih radova. 
 
 
 
 
AD. 5 Razno 
 

1. Vijeće je izrazilo zabrinutost za učenike koji pohađaju osnovnu školu Eugen Kumičić 
radi blizine Automat Cluba  MAXBET koja se nalazi u Franje Čandeka 36 d. 

Zaključak: 
 Vijeće traži provjeru da li je smještaj automat kluba u skladu sa zakonskom 

regulativom koja propisuje minimalnu  udaljenost od obrazovnih ustanova 
 

2. Predsjednica VMO Turnić ima primjedbe na održavanje čistoće Rapske ulice u smislu 
redovitog programa čišćenja i pometanja. 



  

Zaključak: 
 Vijeće traži od nadležnog Odjela da dostavi plan-raspored čišćenja i pometanja 

Rapske ulice za 2022. godinu 
 

 
 
 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 18:00 h 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice.       
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                             
                 Višnja Mohorovičić 
 

Predsjednica VMO Turnić : 
 
Božidarka-Matija Čerina Kapetanović 
 

 

 
 
 

 
 

 


